

Title (en)
GARMENT TRANSFORMABLE INTO A RUCKSACK.

Title (de)
BEKLEIDUNG, ALS RUCKSACK UMWANDELBAR.

Title (fr)
VETEMENT TRANSFORMABLE EN SAC A DOS.

Publication
EP 0282568 A1 19880921 (FR)

Application
EP 87906430 A 19870921

Priority
FR 8613235 A 19860922

Abstract (en)
[origin: WO8801837A1] 1 garment adapted to cover at least the bust of a user and presenting a front face (1a, 1b) and a back face (2), at least one of said faces (2) being provided with a large outer pocket (16). The joining sides of said pocket (16) to said face (2) are provided with one or a plurality of first closure half-bands (F2b, F3b) capable of cooperating with one or a plurality of second complementary closure half-bands provided on the outside on the opposite face of the garment so that the cooperation between the first and the second closer half-bands forms a sack delimited on one side by said pocket (16) and on the other side by the region of the opposite face of the garment circumscribed by said second closure half-bands, the other parts of the garment being foldable and retained in said sack when they are not worn, whereas the storage space available between the pocket and the garment face from which the pocket is depending remains fully accessible.

Abstract (fr)
Vêtement adapté à recouvrir au moins le buste d'un usager et présentant une face devant (1a, 1b) et une face dos (2), l'une au moins de ces faces (2) étant pourvue d'une vaste poche extérieure (16). Les côtés de jonction de ladite poche (16) à ladite face (2) sont garnis d'une ou plusieurs premières demi-bandes de fermeture (F2b, F3b) susceptibles de coopérer avec une ou plusieurs secondes demi-bandes de fermeture complémentaires prévues extérieurement sur la face opposée du vêtement, de sorte que la venue en coopération entre les premières et secondes demi-bandes de fermeture réalise un sac délimité d'un côté par ladite poche (16) et de l'autre par la zone de la face opposée du vêtement circonscrite par lesdites secondes demi-bandes de fermeture, les autres parties du vêtement pouvant être pliées et retenues dans ledit sac hors des périodes de port, tandis que le volume de rangement offert entre la poche et la face du vêtement dont elle dépend reste intégralement accessible.

IPC 1-7

A41D 15/04; A45F 4/12

IPC 8 full level

A41D 15/04 (2006.01); **A45F 4/12** (2006.01)

CPC (source: EP)

A41D 15/04 (2013.01); **A45F 4/12** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8801837A1

Designated contracting state (EPC)

CH DE IT LI SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8801837 A1 19880324; EP 0282568 A1 19880921; FR 2604066 A1 19880325; FR 2604066 B1 19911025

DOCDB simple family (application)

FR 87906430 A 19870921; EP 87906430 A 19870921; FR 8613235 A 19860922